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Verslag 22 mei 2023 bestuursvergadering 
Aanwezig: Paul de Roos (voorzitter), Marc Nagelhout, Alexandra Groote, Arnaud Paagman, 
Jotika Verdel (verslag) 
Afwezig: Lanji Jiang 

 
1. Opening 
• De voorzitter opent de vergadering. 
 
2. Verslag en actiepunten 19 april 2023  
• Het verslag wordt vastgesteld.  
• Actiepunten zijn behandeld. 

 
3. Binnengekomen post 
• Wat binnengekomen is, staat op de agenda. 

 
4. Externe bestuursoverleggen 
• Verkeer: Ring west: Omdat er veel woningen gebouwd moeten worden, komt er 

waarschijnlijk geld voor de Ring West. De ontsluiting van de wijk wordt meegenomen in de 
plannen. Gevraagd is welke wensen wij hebben. Voor 1 juli komt er een nieuwe 
bijeenkomst.  

• Sportvelden RUG: er is een overzicht van geplande activiteiten. Tot 23:00 uur is er geen 
vergunning nodig, tot 24:00 uur wel. Bewoners van nabijgelegen straten worden ingelicht. 
Het overzicht is op FB geplaatst.  

• Rug heeft aangegeven dat er wel mogelijkheden zijn om als wijk gebruik te maken van de 
sportvelden. Eventueel zijn er vrijwilligers beschikbaar bij grote evenementen worden. 

• Nabuurschap: Huidige school blijft op het terrein. De rest wordt/is verkocht aan de 
gemeente. Er is een inloopavond georganiseerd voor de directe buurtbewoners. Er is ook 
een app-groep waar buurtbewoners kunnen melden dat ze overlast ervaren.  

 
5. Bezoek wijkwethouder terugkijken 
• Het bezoek van de wijkwethouder is positief ervaren. Goed om kennis te maken met de 

nieuwe wethouder. Het is de bedoeling dat er 1 keer per jaar een dergelijk overleg komt.  
• Er zijn nog geen concrete plannen zijn voor de uitruil van de grond van de groene enclave 

met grond bij de Held-3. Het blijft onderdeel van de onderhandelingen met de Twentse 
bouwers.  

• De indruk is wel dat het belang van de groene enclave voor de wijk goed onder de aandacht 
is gebracht.  

• Bij volgende contacten met de wijkwethouder zal dit ook steeds genoemd worden.  
 

6. Woontoren bij festivalterrein. 
• 8 mei is er een inloopavond geweest voor geïnteresseerden. De plannen voor de woontoren 

werden gepresenteerd en toegelicht. Tot 1 juni kan er een zienswijze ingediend worden bij 
de gemeente.  Het bestuur is ook aanwezig geweest.  

• Het bestuur is geïnformeerd door de co-creatiegroep met betrekking tot de wens voor een 
ruimte voor maatschappelijke voorzieningen/wijkbewoners. Het bestuur zal de gemeente 
vragen welke voorwaarden hiervoor gelden, en op wat voor manier de wijkvereniging 
hiervan gebruik van kan maken.  

• Het bestuur zal een zienswijze sturen mbt het gebruik van de ruimte voor maatschappelijke 
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voorzieningen. 
 

7. Bingo 
• Voorstel is om 23 juni een bingoavond te organiseren.  
• Jotika wil er wel bij zijn, maar kan vanwege vakantie van tevoren niets doen.  
• Joyce zorgt voor prijsjes.  
• Nagevraagd zal worden wat ze uit denkt te geven aan prijsjes.  
• Er zal bij Jasper een email-account aangevraagd worden dat voor aanmeldingen gebruikt 

kan worden.  
• Toegang alleen voor leden. 
• We vragen na of zij zelf boodschappen doet of wij.  
 
8. Wijkgids 
• Er zullen een paar wijzigingen doorgegeven worden. 

 
9. Vrijwilligerspool. 
• Er zijn al een paar aanmeldingen. We wachten even met ze toevoegen totdat er een oproep 

is gedaan in de nieuwsbrief.   
 

10. Activiteiten zomer 
• De wijkvereniging gaat niet zelf iets organiseren op burendag.  
• In de volgende nieuwsbrief kan melding gedaan worden dat er subsidie gevraagd 

kan worden voor buurtactiviteiten bij het oranjefonds(op kleine schaal).  
•  

 
11. Stand van zaken commissies 
• Financiën 

In juli wordt er een herinnering gestuurd voor nog niet betaald lidmaatschapsgeld.  
Er is al meer geld uitgegeven aan activiteiten dan vorig jaar. Maar we lopen mooi in de pas.  
De volgende keer wordt er een overzicht gegeven van de stand van zaken mbt activiteiten. 

• Communicatie 
Tekstuele zaken kunnen we zelf aanpassen. Subpagina’s etc moet de beheerder doen.  
Binnenkort komt de nieuwsbrief weer uit. 
 

12. Aankomende bijeenkomsten 
21 juni SDO 
Punt voor agenda: Wat doen andere wijken aan activiteiten? Kunnen we iets 
gezamenlijk doen?  
 

13. Rondvraag 
• Commissievergadering. Afgesproken is om dat vaker te doen, 1-2 keer per jaar.  
• Na de vakantie oppakken 

 
14. Sluiting 

 De voorzitter sluit de vergadering. 


